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ΤΑΞΗ Γ    PLURAL OF NOUNS      ΠΛΗΘΥΝΤΙΚΟΣ ΟΥΣΙΑΣΤΙΚΩΝ. 

   s  στο τέλος του ουσιαστικού : car    car-s  

  es στο τέλος του ουσιαστικού  όταν το ουσιαστικό τελειώνει   στον 

ενικό σε   s, ss,  x, o, sh, ch : bus   bus-es   Εξαίρεση: photo photos 

  ies στο τέλος του ουσιαστικού όταν το ουσιαστικό τελειώνει στον 

ενικό σε σύμφωνο και y φεύγει το y και γίνεται i και μετά προσθέτω 

το es: baby bab-ies. 

 ves στο τέλος του ουσιαστικού    όταν το ουσιαστικό τελειώνει στον 

ενικό σε f, fe,   shelf – shel-ves. knife - kni-ves  

Irregular plurals (Ουσιαστικά που σχηματίζουν πληθυντικό με 

ανώμαλο τρόπο) 

 woman (γυναίκα         women         

  foot(πόδι)                    feet       

  sheep (πρόβατο)         sheep 

 tooth                              teeth                              

 mouse                             mice  

  child (παιδί)                   children                 

 man (άντρας)                 men 

 fish                                   fish  

 goose (χήνα)                  geese  

 deer (ελάφι)                   deer  

A. Κύκλωσε το σωστό πληθυντικό. 

1. Butterfly  

 Butterflies  

 Butterfles                                                   

2. Cherry  

 Cherries  

 Cherres  
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3. Fox  

 Foxs  

 Foxes  

4. Church. 

 Churches  

 Churchies  

5. Sheep 

 sheeps 

 sheep 

B Γράψε τον πληθυντικό των ουσιαστικών στη σωστή κατηγορία.  

dress, body, wife (η σύζυγος ), leaf, potato, scarf, knife (μαχαίρι), wolf 

(λύκος ), box, flower, woman, glass (ποτήρι), sandwich, bush(θάμνος), 

toy, pirate  story, friend, tooth, fish, 

       - s -       -es-         -ies-       -ves-    irregular  

flowers dresses bodies wives women 

toys potatoes stories leaves teeth 

pirates boxes  scarves fish 

friends glasses  knives  

 sandwiches  wolves  

 bushes    

     

 

C. Φτιάξε τους πληθυντικούς των ουσιαστικών με – ies-  

Family, candy, party, fly (μύγα)  

Families , candies, parties , flies ------------------------------------------------------   
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D.Φτιάξε τους πληθυντικούς των ουσιαστικών με –es- 

 Peach (ροδάκινο), beach (παραλία), tomato, lunch (μεσημεριανό 

γεύμα), hero (ήρωας). 

Peaches, beaches , tomatoes, lunches , heroes----------------------------------- 

 

Ε. Φτιάξε τους πληθυντικούς με –ves- . 

Leaf, shelf (ράφι), thief (κλέφτης)  

Leaves , shelves, thieves, --------------------------------------------------------------- 

 

F. Γράψε τις προτάσεις στον πληθυντικό αριθμό.  

Προσοχή, πρέπει να γράψεις όχι μόνο τον πληθυντικό των 

ουσιαστικών αλλά και του this, that καθώς και τον πληθυντικό των 

ρημάτων isn’t , is, there is .Tα επίθετα μένουν ίδια δεν έχουν 

πληθυντικό!  

1. This isn’t a big house. These aren’t big houses.--------------------------------  

2. That man is strong. Those men are strong-------------------------------------- 

3. The sandwich is on the table. The sandwiches are on the tables. -------- 

4. There is a peach in the basket. There are peaches in the baskets. -------  

5. The child isn’t happy. –The children aren’t happy. --------------------------- 


